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FON: V máji si úspešne zmaturoval. 
Rozhodol si sa pokračovať v štúdiu. 
Kde si sa rozhodol študovať a prečo?
PAVOL: Študujem v Martine na Jes-
seniovej lekárskej fakulte UK, od-
bor ošetrovateľstvo. Myslím si, že je 
to najlepšia škola na Slovensku.

FON: Musel  si robiť aj prijímačky? 
Ak áno, z čoho a aké boli?
PAVOL:  Áno, prijímačky som 
musel robiť. Test bol zo stredoškol-
ského učiva (nie gymnaziálneho) 
z biológie a z učiva somatológie. 
Test mal 100 otázok a mal som 100 
minút na ukázanie toho, čo som sa 
naučil. Test bol dosť ťažký, najmä 
časť z biológie. 

V: Prečo si sa rozhodol pre ošetro-
vateľstvo? 
PAVOL: Lebo povolanie sestry je 
ťažká, ale nádherná práca. Sestra je 
stále s pacientom na rozdiel od le-
kára. Od narodenia až po zomiera-
nie. Práca sestry je veľmi špecifická 
a všestranná. Vždy je niečo nové.  
To je práca, akú ja chcem robiť.

FON: Je vysokoškolské štúdium 
náročné alebo   ti stačia vedomosti 
zo zdravotky? 
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JESSENIOVA LEKÁRSKA 
FAKULTA JE JEDNOU Z 
TROCH LEKÁRSKYCH 
FAKÚLT VEREJNÝCH 
VYSOKÝCH ŠKÔL V SLO-
VENSKEJ REPUBLIKE, JE 
SÚČASŤOU UNIVERZITY 
KOMENSKÉHO. FAKUL-
TA POSKYTUJE VYSO-
KOŠKOLSKÉ ŠTÚDIUM 
BAKALÁRSKE, MAGIS-
TERSKÉ, DOKTORSKÉ, 
DOKTORANDSKÉ A CELO-
ŽIVOTNÉ VZDELÁVANIE 
OBČANOV. POSKYTUJE 
MOŽNOSŤ ŠTÚDIA V 
ŠTUDIJNOM PROGRAME 
VŠEOBECNÉ LEKÁRSTVO 
V JAZYKU SLOVENSKOM 
I V JAZYKU ANGLICKOM, 
V ŠTUDIJNOM PROGRA-
ME ZUBNÉ LEKÁRSTVO A 
V NELEKÁRSKYCH ŠTU-
DIJNÝCH PROGRAMOCH 
- OŠETROVATEĽSTVO, 
PÔRODNÁ ASISTENCIA A 
VEREJNÉ ZDRAVOTNÍC-
TVO.


